
 
Styrelsemöte Borås Löparklubb 4/4 2024 
   
 
Närvarande: Lasse Jutemar, Elisabeth Eickhoff, Per Camén, Anton Wilson, 
Elisabeth Svala Lind, Morgan Tidestål och Linda Svedensten. 
Frånvarande: Marita Björk 
Plats: kl 18,00 Västerlånggatan 10 - Borås Energi och Miljö 

Öppnande av möte 
 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
Föregående protokoll 
Läggs till handlingarna. 
 
Policyfrågor  
Genomgång för nya styrelseledamöter. 
 
Val av 
Vice ordförande, Elisabeth Eickhoff. 
Sekreterare, Linda Svedensten. 
 
Ekonomi 
Kassarapport. Redovisning av det ekonomiska läget och ekonomisk behållning är 62 363 kr vid 
dagens datum.  
Medlemsutveckling: 290 betalande medlemmar vid dagens datum.  
Söka + 65 bidrag, bordlägger till nästa möte. 
 
Inköp  
Skärm, Per tar fram förslag till nästa möte.  
Elverk, Per presenterade två kostandsalternativ. Beslut om att avvakta inköp och undersöka hyra från 
annan klubb. Morgan kollar med Hestra IF. 
 
Träning planering och utvärdering 
Intervaller, Anton informerade om att det är går bra och är väldigt uppskattade pass, ungefärligt 
antal 20 deltagare. 
Lördagsmilen, fortlöper enligt plan, uppskattade rundor.  
Förslag om att arrangera en avslutning för milen med korvgrillning förslagsvis Hoffsnäs eller annan 
plats - Marita och ledarna får uppdrag att ta fram passande datum.  
Långpass, 2 mil 1 ggr i månaden, ev testa 2 ggr i månaden - Elisabeth E kollar upp möjligheten.  

Nya former/tillfällen: 
Förfrågan om träning för yngre har inkommit och det är inte aktuell utan hänvisas till Ymer  
Inomhusträning – fortsatt dialog och Elisabeth E tar in kostnad- och tidförslag för bana eller 
löpstryka.  
Eventuell nybörjarträning parallellt på onsdagar, eftersöka någon ansvarig om efterfrågan finns på att 
genomföra det. 
Hälsovecka Myråsskolan v 22 – Per meddelar att vi ej kommer att delta.  
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Planering, lägeskoll på kommande aktivitet 
KM 5000 m – Tävlingsansvarig Lasse, tidtagning Per Josefsson. 12 anmälda, 
planering enligt plan behöver ytterligare några funktionärer. Elisabeth E kollar av bokning av bana 
samt el.  

Övriga KM,  
KM 10 km, 22 maj - Anton ordnar med inbjudan.  
KM 1 tim, oktober - planering framöver. 
KM terräng, prel 28 aug – plats undersöks och planering framöver.  

Midsommarutmaning 1-21 juni - Per förbereder dokument och information kommer. 
Månadsutmaningar – Morgan tittar på ett utkast till nästa möte.  
GB 12 – Ansvariga Johan Bergstrand bana, Per Josefsson tidtagning, Lasse övergripande. Behövs 
ytterligare ansvarig. Mattias har möjlighet att göra inbjudan, Lasse skickar över material.  
Trollstigen – förslag 18 september. 
Nya sjöar, tre andra sjöar och en damm ersätter ljuspunkter. Elisatbeth E presenterade ett förslag. 
Kommer mer info för hösten aktiviteter.  
Halloween - avvaktar med planering till kommande möte – Ellen ansvarig.  
 
Utvärdering/rapporter 
Kransmossen trail – resultatet inskickat till friidrottsstatisk. Mycket bra genomfört och respons från 
deltagare och förfrågan om nästa år.  

Årsmöte, välbesökt och bra genomfört.  
 
Nästa möte 
Måndag 29 april – hemma hos Lasse. 
 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
Mötet avlutades.  

 

Vid pennan    Ordförande 
Linda Svedensten   Lasse Jutemar 


